
Memo

De gemeenteraad stelt het op prijs om mee genomen te worden in presentaties en extra 
bijeenkomsten. Door een groot aanbod van dergelijke bijeenkomsten moet de raad soms prioriteiten 
stellen. Omdat het nut of de noodzaak niet altijd duidelijk is voor een presentatie of bijeenkomst, 
vragen wij om de volgende vragen te beantwoorden. Hiermee kan het Presidium eenvoudiger 
prioriteiten vaststellen. 

Verzoek vanuit D66

1. Wat is onderwerp?

Door de wetwijziging in de Wet gemeenschappelijke regelingen is er de mogelijkheid om de 
kaderstellende en controlerende rol van de gemeenteraden te versterken. In de Wgr staat ook 
de wijziging om een gemeenschappelijke adviescommissie in te stellen.

2. Waarom moet er een (extra) bijeenkomst/presentatie komen?

De gemeente Amsterdam heeft inzake de Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland het 
voortouw genomen om middels een motie een gemeenschappelijke adviescommissie in te 
stellen. Het verzoek vanuit Amsterdam is om deze motie aan u voor te leggen en als raad ook 
te kiezen voor een gemeenschappelijke adviescommissie. 

3. Op welk termijn?
Derhalve het verzoek om in de cyclus en juni dit voorstel te bespreken en op korte termijn met  
een antwoord terug te komen naar de Amsterdam-Amstelland gemeenten (motie).


